



## REFERAT

Møte:  
Samarbeidsforum Nordland, og vara

Dato:  
07.02.2023

Møteleder:  
Mona Haugli

Referent:  
Vibeke Mæhlum

Til stede:

Mona Haugli, Heidi Einarsson, Ann Merete Larsos Kristensen, Geoffrey Armstrong, Marit Helness (Vara), Sissel Nilsskog Afles (Vara), Nord U: Bent Cato Hustad (Vara), Liv Iren Grandemo, Elin Børve, Statsforvalteren: Sissel Movik, Ninni Jensen, Vibeke Mæhlum, Eirik Arntsen

Meldt fravær:

Monica Tårstad, Kristin Ørsnes, Barnehagemyndighet og vara (her mangler representanter)

## Saksliste

SAK NR	TEMA	TID	VEDL.	TYPE	ANSVAR
1- 23	<b>Konstituering av nye medlemmer</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Nancy Vold Lyster – Vara skoleeier</li><li>- Nord U, endring: Liv Iren Grandemo</li><li>- Barnehagemyndighet representant og vara mangler. <b>Innspill ønskes</b></li><li>- YH er ikke representert, men meldt inn forslag som barnehagemyndighet. Innspill kommer</li></ul>				SFNO
2- 23	Arbeidsgang frem til møte 17. mars 2023 <ul style="list-style-type: none"><li>- Meld tilbake om dere ikke kommer inn i teams</li><li>- Møte 17 mars: <b>Fysisk</b> møte i Byporten, Fridtjof Nansens vei 11, 8003 Bodø</li><li>- Forslag fra Nord U: presentasjon av behovsmeldinger og deling til øvrige regioner/eiere</li></ul>				Mona
3- 23	Tildeling info <ul style="list-style-type: none"><li>- 14 februar – oversikt over midler</li></ul>				SFNO
4 -23	Innkomne behovsmeldinger <ul style="list-style-type: none"><li>- Status</li></ul>				SFNO
5 -23	Prosessen Rapportering: <ul style="list-style-type: none"><li>- Ønskelig å jobbe med innspill fra rapporteringen, dele erfaringer og vurdering av justering på tiltak –</li></ul>				Mona



SAK NR	TEMA	TID	VEDL.	TYPE	ANSVAR
	<p>Innspill:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Det er ønskelig at statsforvalteren deler sine vurderinger på innsendte behovsmeldinger Statsforvalter og leder i samarbeidsforum utarbeider leser- veiledning/ grunnlag Hva ligger til grunn for <b>Ok</b>, <b>skeptisk</b> og <b>utenfor</b>. Eks gul. Hva skal vurderes? Og hva er grunnlag for skepsisen?</li><li>- Forslag: Opprette mindre grupper innad i samarbeidsforum - fordel områder/felt i hver gruppe vurderer</li><li>- Habilitet; Hvordan sikres dette best? Forslag: kan vara tre inn når tiltak vurderes for eier. Eller kan en ved inndeling av mindre grupper ikke vurdere sin behovsmelding.</li></ul>				
6- 23	<p>Ev. og til neste møte:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Sender ut invitasjon til møter som er planlagt i samarbeidsforum</li><li>- Konferanse til høsten: Samarbeidsforum og fagutvalg – skal dette utføres også 2023?</li><li>-</li></ul> <p><b>Neste møte 17 februar - teams</b></p>				